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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 28. oktober:

● iVekst kommune v/Hanne Strand. Kommuneadvokaten informerte om gjennomførte
endringer i selskapet. Informasjonen legges frem som melding til FSK.

● Eiendomsskatt v/Hanne Strand. Det er lagt frem en tolkningsuttalelse fra
departementet for bruk av takster til eiendomsskatt. Det er bekreftet at de samme
takstene kan, og skal, brukes i 10 år, også dersom eiendomsskatten i denne perioden
avskaffes og eventuelt gjeninnføres.

● Konstituerte lederstillinger. KD informerte om at hun ønsker å videreføre enkelte av
de konstituerte lederstillingene i organisasjonen for en periode, grunnet behovet for
fleksiblitet og omstillingprosessen kommunen nå står i.

● BK2030. Ordfører valgte å avlyse det planlagte møtet 6. november avlyses, pga behov
for møte i Valgstyret.

● Framtidas kommune. Ordfører har blitt kontaktet av Nanset idrettsforening, som
ønsker å være med på et pilotprosjekt.

● Samarbeid Bølgen/Sliperiet. Må se på mulig samarbeid mellom Bølgen og Sliperiet.
● Klaastadskipet skal rigges ned der det er i dag - ordfører har blitt forespurt om Larvik

ønsker å ta over.
● Se på en mulighet for å samle Verket og Huset inn under en paraply, Fontenehuset.
● Høring - Rapport om tredje rullebane på Gardermoen v/Dag Trygve Enden.

Sandefjord kommune er høringspart pga Torp. De ønsker å involvere andre
kommuner i regionen for å påpeke viktigheten av Torp som nærflyplass, og behovet
for jernbane ifm dette. Ordfører bekreftet at Larvik støtter dette, og avgir
høringsuttalelse. Sak legges frem til FSK i neste møterunde.



● Hølen. Status v/Vilhelm Einen. Ingen nye momenter i saken nå, men undersøker om
svar fra KLP har kommet.

● Presentasjon Strategidokumentet onsdag. Orientering om salg av barnehager
kommer i etterkant av dette. Ungdomsrådets deltagelse i hovedutvalgene kommer
som sak i denne møterunden.

● Søknader om prosjektmidler om prosjektmidler fra kommunen til fylkes bør
samkjøres, i tråd med kommunens strategier og satsninger.

● Omfanget av saker til denne møterunden er stort. Det legges opp til heldagsmøte i
kommunestyret 13.11 kl 9-18.

● Veinormen - ordfører ba om å bli orientert om når sak vil bli lagt frem.
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